
Teammøde administrationen den  12. maj 2025    

Deltager: AKN, HHB, TV, BBS 

Afbud:  

VT - biler CB har gjort direktør Thomas Krarup opmærksom på, hvor meget voksen 
tandplejen har brugt lejebil. Det er et problem, at aftalen med 
udlejningsfirma er opsagt. 
Efter aftale med CB kan der laves en aftale med høre- og syn om at dele bil 
indtil sommerferien. HHB kontakter høre-syn. 
AKN arbejder videre på, om der kan laves et samarbejde omkring biler med 
omsorgsforvaltningen. 
 

Referencepriser Vores referencepriser skal opdateres. 
AKN har givet besked til Per Adelhart om dette. HHB arbejder med omkring 
dette. 
 

Hvordan går det? BBS er glad for sin hjemmearbejdsplads 1x14 dag. Den har givet mulighed 
for at være ajour i forhold til b.la regninger. 
 
TV skal i gang med timeregnskab som snart skal sendes ud. 
Er stadig i gang med specialpt. som får træk i pension. Har de været her, 
eller skal trækket stoppes. Det er en meget langsommelig og omstændig 
opgave. 
 

Forsikring  De privat praktiserende tandlæger har forsikring som dækker hvis der laves 
skade på en pt. Vi betaler ikke for denne forsikring, når de har skrevet det på 
regningen. 
De unge som har valgt privat praksis hører stadig til den kommunale 
tandpleje, som hører under Randers kommune, som er selvforsikret. 
 

Vagttandlægen Der har på overtandlægemøde været talt om den nye tandlægevagt og 
regninger derfra, som er blevet betydeligt dyrere en tidligere. 
Vi har ikke haft de store problemer. Der har været taget for ydelser som ikke 
er med i BUT, de er blevet afvist, og der er kommet kreditnota uden 
problemer. 
 

Kørekort På ledermøde er der talt om, at kørekort skal tjekkes 1xårligt. Det gør vi 
allerede i tandplejen. 
 

  
  
  
  
Eventuelt 
 

 

Næste møde: 19. maj 2025 
 
Husk punkter til dagsorden 

 

For referatet: BBS  
 


